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Protokół 
z XIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 21 grudnia 2011r. w godz.  od 9.00 do 11.30  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

Proponowany porządek sesji: 
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) pozbawienia dróg dotychczasowej kategorii 

6. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4  
Interpelacje i wnioski radnych 
 

Marcin Łankowski -  trzeba by było postawić koło naszego lodowiska tablicę z 
regulaminem, dostarczyłem już do p. Wójta przykładowy regulamin, 
- jak się ma sprawa firmy ALAND, która planuje rozpoczęcie działalności po firmie FABIX, 
- dzierżawa jeziora w Liniewie wygasła, czy jest może już nowy dzierżawca? 
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- sprawa lamp zostanie przeniesiona na przyszły rok, 
- jak się ma sprawa Internetu bezprzewodowego, uchwała była i jest cisza. 
 
Ryszard Kruszyński – proszę opowiedzieć o przetargu na kanalizację Wysina, Płacht, 
Liniewa i Starego Wieca. 
 
Grzegorz Michnowski – na ulicy Tysiąclecia przez bankiem stoi znak d-40 „strefa 
zamieszkania”. Ten znak niesie za sobą kilka komplikacji. Nie można parkować na szosie, 
jest to droga ostatniej kategorii i dzieci chodzą tam bez opieki dorosłych, 
- co roku opłacamy „Twój Wieczór”, w tym roku pieniądze za prenumeratę przeznaczmy 
na naprawę szczytu Urzędu Gminy. 
 
Bogdan Karczyński – SITA podwyższyła stawki za wywóz śmieci bez żadnego 
uzasadnienia. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) pozbawienia dróg dotychczasowej kategorii 

 
Wójt – była prośba od Nadleśnictwa żeby pomóc w tej sprawie. Sami nie wiedzieliśmy jak 
to załatwić, ale po telefonach to się udało. Sprawa dotyczy naprawy 2 dróg, za 4mln zł i za 
1 mln zł. Nadleśnictwo chcąc złożyć wniosek na te drogi musiało je odpublicznić. 
Rozmawialiśmy z powiatem, wydał opinię pozytywną w tej sprawie. Musimy walczyć o 
pieniądze dla gmin. 
 
Sekretarz odczytał opinię Starostwa Powiatowego w Kościerzynie. 
 
Sekretarz – fizycznie z tą droga nic się nie dzieje tylko zostanie formalnie tylko zostaje 
pozbawiona kategorii na drogę wewnętrzną. 
 
Tadeusz Borkowski – pod kogo będzie podlegała ta droga? 
 
Sekretarz – te drogi nie spełniają warunków technicznych danej kategorii. Okresowo jest 
nieprzejezdna. Zostanie naprawiona i potem wróci do gminy. Pod względem utrzymania 
nic się nie zmieni. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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Ad. 6 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Wójt – lodowisko – cieszę się, że powstała taka inicjatywa, na razie się nie powiodła, bo 
nie ma zimy, ale jest zasadne, aby postawić tam tablicę z regulaminem, musimy spełnić 
wszystkie formalności w tym kwestię ubezpieczenia, 
- firma ALAND – zamierzenia się zmieniają, firma była nastawiona żeby inwestować w 
naszej gminnie, ale teraz zamierzenia idą w innym kierunku, nie mają środków na 
finansowanie inwestycji, 
- lampy – w nowym roku chcemy złożyć wniosek o nowoczesne oświetlenie ledowe ze 
środków unijnych. Oświetlenie LED jest droższe w zakupie, ale zamiast 3 lamp można 
postawić 2 i żywotność ich jest kilka razy dłuższa, a także jest zmniejszone zużycie energii, 
odchodzi także problem konserwacji urządzeń. Zaczniemy od kilku lamp, koszt takiego 
urządzenia waha się w granicach 1700zł – 1800zł, 
- Internet bezprzewodowy – Internet miał być wykonany do końca  roku, ale firma nie 
poradziła sobie i jest to przesunięcie techniczne, my nic nie dokładamy do realizacji tego 
projektu i mam nadzieję, ze dojdzie do realizacji, 
- przetarg – w wyniku otwarcia ofert najtańsza była w granicach 3 480 000zł, a 
najdroższa 11mln zł, co nas mile zaskoczyło. Przetarg nie jest jeszcze rozstrzygnięty, chcę 
najpierw porozmawiać z firmą, żeby nie było żadnych niedomówień, żeby strony były 
świadome stanu faktycznego. Trzeba firmą uprzedzić, ze nie będzie przymrużania oka na 
nieścisłości, 
 
Sławomir Zabrocki – czy zawsze najtańsza musi być wybierana? 
 
Wójt – w zamówieniach publicznych są ustalone warunki wyboru najkorzystniejszej oferty. 
 
Marcin Łankowski – jak nazywa się firma, która miała najniższą ofertę? 
 
Wójt – firma nazywa się „SKIBIŃSKI”, robiłem rozpoznanie w terenie i ma dobra opinie w 
terenie, oczekujemy jakości a nie ilości, podchodzimy do sprawy bardzo ostrożnie, 
- znak „strefa zamieszkania”  - było to ustalone z wydziałem infrastruktury, o szczegóły 
muszę zapytać Krystiana, 
- prenumerata „Twojego Wieczoru” – musimy zamieszczać informacje o Gminie w 
gazetach, aby istnieć w pewnych kręgach, a koszt tego nie jest taki duży, 
- aneks do umowy z SITA – sytuacja powtarza się co roku, bo to oni stawiają warunki. W 
Zakładzie Utylizacji Odpadów Komunalnych największe udziały ma Urząd Miasta 
Starogard Gdański i co powie to jest święte, ale tego nie chce ujednolicić, dlatego 
założyliśmy związek gmin. Pracujemy nad statutem, aby wszystko było jasne i nie było 
problemów. Ostatnio zadałem pytanie jaka jest szacunkowa stawka za przyjęcie 1 tony, 
będzie wynosić koło 300 – 400 zł, u nas jest obecnie 150 zł. Podwyżki będą i to drastyczne. 
Wstrzymaliśmy także zatrudnienie 20 pracowników w ZUOK „Stary Las”, nie było dbałości 
o zwykłego mieszkańca, na konwencie Wójtów naciskaliśmy na ten temat. 
 
Sekretarz – w tej chwili jezioro nie ma dzierżawcy. We wrześniu odbył się przetarg na 
dzierżawę, ale do tej chwili nie został on rozstrzygnięty. Umówiłem się, że na początku 
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roku zadzwonię, aby się dowiedzieć. Dzierżawa będzie na 20 – 30 lat i obejmuje tylko to co 
pływa w wodzie, 
- SITA – trzeba tu wspomnieć, że w 2013r. roku zmieni się gospodarka śmieciowa, którą 
przejmie gmina, rok 2012 jest rokiem przejściowym. 
 
Wójt – na pytanie p. Michnowskiego odpowiemy pisemnie. 
 
Grzegorz Michnowski – poczekam na odpowiedź do następnej sesji. 
 

Ad. 7 
Wolne głosy i wnioski 
 
Benedykt Knitter – czy nie moglibyśmy sami zbierać śmieci? 
 
Wójt -  nowa ustawa nie dopuszcza takiej możliwości. 
 
Benedykt Knitter – jakbyśmy nie zamknęli naszego składowiska byłoby gdzie wywozić. 
 
Wójt – racja, ale rekultywacja musi być. Jest wiele znaków zapytania, nie wiadomo jak to 
będzie wszystko funkcjonować. 
 
Stanisław Burek – chciałbym się zwrócić do wypowiedzi p. Wójta. Postawiłem wniosek 
daleko idący dla gminy. Z wypowiedzi p. Wójta wynikał nacisk na radnych do głosowania o 
podwyżkę taką jak p. Wójt chciał. Radni głosują jak ma być stawka, to nie jest służebna 
praca. Daliśmy kwotę 50zł,  pieniędzy na remont elewacji  nie ma a na podwyżki są. Sołtysi 
niech się nie obrażają, ale ta funkcja jest funkcją społeczną. 
 
Wójt – dziękuję za troskę, takie uwagi nie idą między uszami. Proszę moich słów nie 
odbierać jako nacisk. Tutaj w urzędzie wiemy ile spraw sołtysi muszą załatwiać i oddajemy 
szacunek raz na kadencję a nie co roku. Remont GOKSiR i inne remonty zostały wycięte z 
budżetu, dla nas najważniejsze jest to co dzieje się w terenie. 
 
Stanisław Burek – mnie babcia uczyła, ze jak cię widzą tak cie piszą 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.30 

 
 

 
 

  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                 Wiesław Szarmach 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 

 

 

            

 


